
 

 

4. SJEDNICA PARTNERSKOG VIJEĆA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

-ZAPISNIK- 

 
Datum sjednice: 26. ožujak 2024. 
Početak: 10.00 sati 
Završetak: 10.40 sati 
 
Popis prisutnih: 
 

R. br. Ime i prezime Organizacija 

ČLANOVI I/ILI ZAMJENICI 

1.  Alenka Bilić Centar za socijalnu skrb Čakovec 

2.  Dijana Krnjak HGK ŽK Čakovec 

3.  Dražen Srpak Grad Mursko Središće 

4.  Đurđica Hamer Županijska uprava za ceste Međimurske županije 

5.  Đurđica Slamek Općina Sveta Marija 

6.  Goran Erent Zavod za prostorno uređenje 

7.  Ivan Plačko Tehnološko-inovacijski centar Međimurje d.o.o. 

8.  Ivica Perhoč GKP Čakom d.o.o. Čakovec 

9.  Ljerka Cividini  Grad Čakovec 

10.  Marijan Martinjaš Malo selo d.o.o. 

11.  Mihaela Mesarić Međimurska priroda 

12.  Miodrag Novosel HGSS Stanica Čakovec 

13.  Nikola Hren  Hrvatski Zavod za zapošljavanje  

14.  Renata Kutnjak-Kiš Zavod za javno zdravstvo 

15.  Sandra Polanec Marinović JU REDEA 

16.  Sonja Tošić Grlač Međimurska županija 

OSTALI PRISUTNI 

21. Ana Mikulić JU REDEA 

22. Ivana Hajdinjak JU REDEA 

23. Maja Golubić JU REDEA 

25.  Sandra Majsan JU REDEA 

 



 

 

Na sjednici je bilo prisutno 16 članova Partnerskog vijeća i 4 predstavnice JU REDEA. 
 
Dnevni red: 

 
1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Partnerskog vijeća, koja je održana 25. 

studenoga 2022.  
2. Pregled izvješća o provedbi Plana razvoja (pokazatelji ishoda)  
3. Podaci o provedbi projekata od strateškog značaja  
4. Ostalo 

 
Uvodna riječ 
 
Prisutne je na početku pozdravila Sandra Polanec Marinović, ravnateljica Javne ustanove za razvoj 
Međimurske županije REDEA te je ujedno i ispričala nedolazak Sanje Krištofić, predsjednice 
Partnerskog vijeća i zamjenice predsjednice Mirjane Pintar koje su zbog neodgodivih obaveza 
otkazale dolazak. S obzirom na to da na dnevnom redu 4. sjednice nije predviđeno usvajanje odluka, 
već je informativnog karaktera, sjednica se održala prema planiranom dnevnom redu. 
 
 
Ad 1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice Partnerskog vijeća, koja je održana 25. studenoga 
2022. 
 
Maja Golubić iz JU REDEA prisutne je podsjetila da im je na e-mail adrese 28. 11. 2022. bio poslan 
zapisnik sa 3. sjednice Partnerskog vijeća održane 25. 11. 2022. Nije bilo primjedbi prisutnih na 
dostavljeni zapisnik te je zapisnik jednoglasno usvojen. 

Ad 2. Pregled izvješća o provedbi Plana razvoja (pokazatelji ishoda) 

Maja Golubić je prisutnima predstavila Godišnje izvješće o provedbi Plana razvoja Međimurske 
županije za razdoblje do 2027. godine za 2023. godinu. Godišnje izvješće je poslano svim članovima 
vijeća putem e-maila 20. 3. 2024. Prisutne je podsjetila da je Plan razvoja usvojen u prosincu 2022. i 
ovo je tek prva godina provedbe. Izvještaj je izrađem prema metodologiji koju je regionalnim 
koordinatorima dostavilo Ministarstvo regionalnoga razvoja i fondova EU.  

Prema izvješću, od 24 pokazatelja ishoda koji su definirani u Planu razvoja, za 22 su prikupljeni podaci 
dok za 2 pokazatelja ishoda nisu bili dostupni podaci. Pokazatelji ishoda u Planu razvoja definirani su 
početnom vrijednošću (podacima dostupnima u 2021. godini) te ciljnom vrijednošću u 2027. godini. 
Pokazatelji su definirani Bibliotekom pokazatelja koja je regionalnim koordiantorima dostavilo 
Ministarstvo regionalnog razvoja I fondova EU. U 2023. godini ostvareno je 31 % pokazatelja, tj. za 7 
pokazatelja ishoda već su ostvarene ciljne vrijednosti. 

U 2023. za provedbu aktivnosti po 13 posebnih ciljeva Plana razvoja utrošeno je oko 31 milijun eura 
prema podacima iz izvršenja proračuna za 2023. godinu Međimurske županije i proračuna 
međimurskih jedinica lokalne samouprave.  

Ivan Plačko pita kako ćemo pratiti pokazatelje u idućim godinama. Maja Golubić odgovara da ćemo 
pratiti pokazatelje svake godine, bez obzira na to ako su postigli ciljnu vrijednost u nekoj od 
prethodnih godina i da je moguće da se u idućim godinama nekim pokazateljima smanji vrijednost.  

Dražen Srpak komentira da je ishod pokazatelja u iznosu od 28 električnih punionica premalo za 
područje cijele županije. Prisutni su zatim komentirali da će se taj broj morati povećati u narednim 
godinama jer prema Zakonu o gradnji za sve zgrade čija namjena ne uključuje stambenu, s više od 20 
parkirališnih mjesta, potrebno je postaviti najmanje jedno mjesto za punjenje.  



 

 

Ad 3. Podaci o provedbi projekata od strateškog značaja 

Sandra Majsan iz JU REDEA prezentirala je provedene aktivnosti, ostvarene rezultate i aktivnosti u 
tijeku za devet strateških projekata koji su definirani u Planu razvoja. U privitku ovog zapisnika svim 
članovima će biti poslana prezentacija u pdf formatu na e-mail na kojoj su navedene kratke 
informacije o svakom strateškom projektu. Ukratko je izdvojila sljedeće ostvarene rezultate: 

 Za projekt „Revitalizacija Dvorca Feštetić“, prijavljen je na Poziv za dostavu projektnih 
prijedloga „Regionalna diversifikacija i specijalizacija hrvatskog turizma kroz ulaganja u razvoj 
turističkih proizvoda visoke dodane vrijednosti“ iz NPOO-a te se nalazi na prioritetnoj listi, 
dok seza projekt „Palača međimurske popevke“ u Donjoj Dubravi očekuje uskoro 
potpisivanje ugovora.  

 Za projekt „Uvođenje jednosmjenske nastave/cjelodnevnog boravka u OŠ u MŽ“, za 15 škola 
se čeka suglasnost Ministarstva znanosti i obrazovanja kako bi se škole mogle prijaviti na 
javni poziv „Izgradnja, rekonstrukcija i opremanje osnovih škola za potrebe jednosmjenskog 
rada i cjelodnevne škole“ iz NPOO-a. Projekt je otvoren do kraja srpnja 2024. te je do sada 
izdana suglasnost samo za Osnovnu škola dr.Vinka Žganca Vratišinec. 

Ad  4. Ostalo 

Mihaela Mesarić je prisutne ukratko informirala da se radi na osmišljavanju novog projekta za 
stavljanje u funkciju zgrade stare škole u Kotoribi koja bi se potom koristila kao smještajni objekt za 
škole u prirodi. Pita ako se to može uvrstiti kao jedan od strateških projekta u Planu razvoja, a Ivan 
Plačko pita koja je općenito procedura da se sad nešto uključi u Plan razvoja. Sandra Majsan 
odgovara da bi to zahtijevalo izmjenu Plana razvoja u smislu da bi se trebala poštivati procedura 
vezana uz usvajanje dokumenata strateškog planiranja, poput stavljanja izmijenjenog Plana razvoja 
na portal e-Savjetovanja i ponovno upućivanje na usvajanje od strane Skupštine Međimurske 
županije. Mihaela Mesarić pita ako bi se projekt stare škole u Kotoribi mogao uključiti u popis 
lokaliteta u sklopu projekta Eko muzej Međimurje Malo. Sandra Majsan odgovara da možemo pitati 
Turističku zajednicu Međimurske županije koja je procedura da se nešto uključi u Eko muzej. Također 
je nadodala prisutnima da je moguće izmijeniti strateške projekte u Planu razvoja uz poštivanje 
procedure izmjena, kao i da se to preporuča samo u situaciji ako se time postiže prednost kod 
evaluacije projekta. 
 
Na kraju, Sandra Majsan je obavijestila da je rok za izradu Godišnjeg izvješća o provedbi Plana razvoja 
Međimurske županije za razdoblje do 2027. godine za 2023. godinu do 31 .3. 2024. te se šalje na 
usvajanje Skupštini Međimurske županije. Ujedno je zahvalila svima na dolasku.   

 
U Čakovcu, 27.3.2024. 
Zapisnik sastavila: Ana Mikulić 
 
 
 
Sanja Krištofić 
predsjednica  


